



REFERAT STYREMØTE I TØNSBERG IDRETTSRÅD 27.05.25 På Roklubben - sjøormen.

Til stede: Bjørn Arne Thorgeirsson, Gunnar Haraldsen, Bjørn Erik Tuv, John Sverre Dahl, Marit Wendt, Laila Hestnes og Julie Larsen.

Forfall: Geir Frydenberg og Lise Mandal.

Sted: Roklubben Sjøormen, Kanalveien 8A, 3127 Tønsberg. Kl. 18.00

Før møtestart hadde vi presentasjon fra Jostein styreleder i Roklubben som hadde en kort presentasjon av klubben samt omvisning av klubb lokalene.

Etter presentasjonen fra Roklubben hadde Ida Johre virksomhetsleder i Tønsberg kommune et kort status møte med oss i idrettsrådet om hva som foregår i kommunen over telefonen. Hun informerte litt om:

- Rema 1000 (Flint stiftelsen) og nytt vedtak fra kommune direktøren.
- Tønsberg kajakk klubb
- Fordeling av halltid.
- Tønsberg gressbane.
- Status på Klokkeåsen
- Endring på samfunnshallen i Eik hallen.
- Maier Arena prosjektet fremdrift.
- Spillemiddel søknader Tønsberg kommune.
- Nye saker som kommer opp fra kommunedirektør.

Agenda:

1. Velkommen til Laila, kort presentasjon av alle
2. Innkommet post
 - Behandling av Flint Stiftelsen hallen:
 - Kommet nytt forslag til vedtak som ikke ble sendt ut til idrettsrådet før

styremøte, men ble informert om dette i styremøte.

-3 juni skal den opp i kommunen, 18 juni formannskapet.

-Økonomi avdelingen har saken, idrettsavdelingen har alt det idrettsfaglige.

-John Sverre skriver et svar til kommunen som sendes rådet for gjennomlesning.

2. Erfaring fra ledersamling 14.05.25 (Bjørn Erik, Bjørn Arne og John Sverre var der)

- Lovsaker som ble tatt opp som var mot tinget som var 23-25.05.25

3. Status arbeid rettferdig fordeling – Gunnar / Bjørn Erik

- Første arbeidsmøte 26.05.25
- Kommunen har ikke ressurser til å gjøre grunnarbeidet derfor gjør Gunnar og Bjørn Erik dette i starts fasen.
- Er i en innhentings fase ute i klubbene, så skal de sette seg sammen.
- Også fått oversikt fra Tønsberg drift hvilket arbeid de yter.
- Positiv fremdrift.

4. Avvikling av Lineboepokalstyret – Kristin tidligere, status

- Besluttet å avvikles.

5. Facebook / hjemmeside / fillagring

- Julie har forsøkt å slette Facebook, ikke rettigheter. John Sverre sjekker om han får det til ellers kontakter vi Sigurd(tidligere i styret) som også står som administrator.

6. Sommeravslutning

- 10.06.25 klokka 17:00. Sommeravslutning Victor.
- Ida og Paal kommer fra kommunen.

7. Møte med ordfører om dialog konferanse 18.06.25

- John Sverre skal ha møte med Frank den 18 juni.
- Angående dialog møte med idrettslagene.
- Gunnar skriver et svar til Frank om møte han har hatt med kommunen i forhold til overnatting i skoler i forbindelse med idrettsarrangement.

8. Møte med idrettsråd i Vestfold

- Ønske fra ledersamling at idrettsråd skal møtes. Møte blir i Jotun hallen 05.06.25 kl. 18:30.

9. Studietur? Oslo?

- Har ikke kommet noe lenger i planleggingen.
- Må finne ut hvilke anlegg man ønsker å besøke.
- Blir ikke før høsten.

10. Eventuelt

- Marit fikser profilerings antrekk for de som mangler dette.
- Bjørn Arne følger opp inkludering i idrettslag.
- Bjørn Arne har fulgt opp medlemstall, en del klubber hadde ikke meldt inn antall så han har gitt tilbakemelding til klubbene det gjelder.

Deltagende møter siden sist styremøte:

- 29.01.25 Møte med Tønsberg kommune
- 21-22.03.25 Regional anleggskonferanse Lillestrøm
- 03.04.25 Møte med Idrettshoder
- 14.05.25 Ledersamling VTIK i Porsgrunn
- 05.06.25 Møte med idrettsråd Vestfold.
- 18.06.25 Møte med ordfører om dialog konferanse.

Tønsberg, 27.05.25

Referent

TIR/ Julie Larsen